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بستری شدن آخرین رقیب تختی 
ایسنا: داود ایوب پیشکسوت کشتی و هم دوره 
غلامرضا تختی مجددا در بیمارستانی در تهران 
بستری شد. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی 
و  قهرمانان  از  حمایت  اعتباری  صندوق 
پیشکسوتان ورزش کشور، داود ایوب قهرمان 
اسبق کشتی آسیا و هم دوره و رقیب جهان 
پهلوان تختی که طی سال گذشته چندین بار 
در بیمارستان، بستری شده بود مجددا به دلیل 
تشدید بیماری از چهارشنبه گذشته )۳۰ آذرماه( 
در بیمارستان مدرس تهران بستری شد و تحت 
مداوا قرار گرفت. این پیشکسوت ۷۴ ساله کشتی 
تهران به دلیل بیماری داخلی در بیمارستان 
بستری شده است. ایوب آخرین کشتی گیر ایرانی 
است که با جهان پهلوان غلامرضا تختی مسابقه 
داده است. ایوب که کشتی گیر وزن ۱۰۰ + کیلو 
بوده، در اولین دوره مسابقات کشتی فرنگی 
قهرمانی آسیا در سال ۱۹۸۳ در تهران به مدال 
طلای سنگین وزن دست یافت. او در سال ۱۳۵۲ 
در هر دو رشته آزاد و فرنگی قهرمان کشور شد. 
ایوب پس از ۵ سال دوری از کشتی، در سال 
۱۳۶۲ بار دیگر به صحنه مسابقات برگشت و 

قهرمان کشور در سنگین وزن فرنگی شد. 

خارجازمستطیلسبز

خبــــــر
انتقاد گواردیولا از اضافه وزن 

هافبک تیم ملی انگلیس
کالوین فیلیپس، هافبک منچسترسیتی و 
تیم ملی انگلیس، پس از بازگشت از جام جهانی، 
مورد انتقاد پپ گواردیولا، سرمربی تیم قرار 
گرفت. پس از استراحت برای جام جهانی ۲۰۲۲، 
سیتی پنج شنبه به میدان رفت و در رقابت های 
جام اتحادیه )کارابائوکاپ( لیورپول را ۳ بر ۲ 
شکست داد. با این حال، هافبک انگلیسی آنها 
در ترکیب قرار نگرفت و سرمربی او اکنون فاش 
کرده که چرا او شرایط ایده آل برای بازی ندارد. 
وقتی خبرنگاران در نشست خبری در مورد 
فیلیپس از او پرسیدند، گواردیولا توضیح داد: او 
مصدوم نیست. او با اضافه وزن به تیم بازگشت. 
نمی دانم ]چرا[. او در شرایطی که برای انجام 
جلسات تمرینی و بازی کردن باشد، نیست. 
وقتی به این موضوع که چرا هافبک به رغم دوری 
از ترکیب انگلیس نتوانسته آمادگی خود را حفظ 
کند، سرمربی تیمش گفت: نه، نه، نه. کاملا. به 
همین دلیل است که او نمی تواند بازی کند. 
وقتی آماده شود، بازی خواهد کرد، زیرا ما به او 
نیاز داریم، ما بسیار به او نیاز داریم. در نهایت از 
گواردیولا پرسیده شد که آیا این ناامید کننده 
است یا خیر. او پاسخ داد: این یک گفت وگوی 

خصوصی با کالوین است. 

 از صحبت های تاج تا نامه دبیرکل 

ادبیات  فاخر  در  فدراسیون   پرستاره! 

سالپنجم
شماره1452

آرمان ملی: ادبیات نامناسب مهدی تاج 
در گفت وگو با مجریان صدا و سیما باعث بروز 
واکنش اهالی فوتبال شد. واکنشی که ظاهرا 
معذرت خواهی رئیس فدراسیون را به دنبال 

داشته است. 
  توهین 

در حالی که با نتایج ضعیف تیم ملی در 
جام جهانی؛ انظار عمومی خواهان معذرت 
خواهی رئیس یا ارکان فدراسیون و سرمربی 
تیم ملی بود، این اتفاق رخ نداد. مهدی تاج 
رئیس فدراسیون فوتبال که به برنامه جام ۲۲ 
آمده بوده در ابتدا حرف آخر را زد. وی گفت: 
من نه آمدم نه از مربی دفاع کنم و نه احساسی 
حرف بزنم. تاج در قسمتی از حرف های خود، 
با استفاده از ادبیاتی توهین آمیز خطاب به 
خیابانی و رسول مجیدی گفت: »به روباه 
گفتند شاهدت کیست گفت دمبم!« جواد 
خیابانی و رسول مجیدی که مجریان این 
برنامه بودند نتوانستند در مصاحبه با رئیس 
فدراسیون فوتبال، وارد چالشی شوند. اتفاقا 
برنامه همان گونه که مهدی تاج دوست داشت 
پیش رفت! وی در قسمتی از برنامه سابقه 
خود در فوتبال را با سن رسول مجیدی آن 
هم با ادبیات سخیفی به رخ کشید تا وی در 
خصوص اطلاعات فوتبال نتواند به صورت رسا 

صحبت کند. 
  پاسخ میثاقی

میثاقی که پس از کنار گذاشتن عادل 
فردوسی پور از سوی صدا وسیما، مصاحبه های 
پر چالشی با مهدی تاج در برنامه فوتبال برتر 
داشته در خصوص ادبیات رئیس فدراسیون 
فوتبال گفت: مصاحبه آقای تاج تاسف برانگیز 
بود. هر چقدر تیم ملی دفاعی است، مصاحبه 

مسئولان فوتبال هجومی است. 
  صحبت های واعظ آشتیانی

امیررضا واعظ آشتیانی مدیرعامل پیشین 
استقلال در خصوص ادبیات مهدی تاج گفت: 
رویه ها رویه هایی سنتی است و این رویه ها 
ادامه خواهد داشت.  تیمی که شرایط امروز 
فوتبال دست پخت آنها است باز در مسند 
مسئولیت نشسته اند. ادبیات فاخر آنان را اخیرا 
شنیده اید که چگونه با مردم و رسانه صحبت 

می کنند. در اینها نه تحول می بینید نه نگاه 
تحولی! گروه شان به تحول نمی خورد! به شما 
اطمینان می دهم اگر همین افراد ادامه کار 
بدهند اتفاق مثبتی نیم افتد. دلیل آن هم اینکه 
کف آرزوهایمان اینقدر پایین است که در همین 

پایین می مانیم.   
 پاسخ فدراسیون 

در حالی که رئیس فدراسیون فوتبال با کنایه 
به اهالی رسانه پاسخ می دهد روابط عمومی این 
فدراسیون خواسته دیگری از مدیران و اهالی 
فوتبال دارد! امیرمهدی علوی اظهار داشت: 
طبق وظیفه ذاتی فدراسیون فوتبال، باید از 
همه ارکان فوتبال حمایت شود. آنهایی که 
سال ها برای ورزش و مردم و فوتبال خدمت 
کرده اند مورد احترام هستند و جایگاهشان 
هم محفوظ است. علوی با اشاره به اظهارات 
امیرواعظی آشتیانی، خاطرنشان کرد:  شأن و 
شخصیت حقیقی  افراد قابل احترام است. با این 
وجود همه می دانیم دوران انتخابات تمام شده 
و در این میان فدراسیون با تمام وجود شنونده 
پیشنهادات دلسوزان فوتبال است. هر عزیزی 
هم اگر پیشنهادی دارد و نکته ای می داند که 
معتقد است می تواند به پیشرفت امور کمک 
کند، شایسته است بدون طعنه به اطلاع جامعه 

برساند. 
  دستور جدید 

دبیرکل فدراسیون فوتبال در نامه ای، تمام 

اعضا و ارگان های زیرمجموعه این فدراسیون 
را ممنوع المصاحبه کرد.   »هدایت  ممبینی« 
دبیرکل فدراسیون فوتبال در نامه ای به تمام 
ارگان ها و اعضای زیرمجموعه فدراسیون 
هیچ گونه  »حق  که  کرد  اعلام  فوتبال 
مصاحبه ای با رسانه های گروهی را ندارند 
و تمام مصاحبه ها باید با هماهنگی روابط 
عمومی فدراسیون فوتبال انجام شود.« در 
این نامه آمده است: »به منظور ایجاد وحدت 
رویه در امر اطلاع رسانی و صیانت از اقدامات 
مثبت فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ و 
همچنین جلوگیری از تضییع حقوق فدراسیون 
فوتبال، مقتضی است کلیه افراد تحت قرارداد 
با این مجموعه، از انجام هر گونه مصاحبه 
کلیه  در  حضور  و  گروهی  رسانه های  با 
برنامه های تلویزیونی، رادیویی و اینترنتی و... 
بدون هماهنگی با روابط عمومی فدراسیون 
خودداری نمایند. بدیهی است در صورت عدم 
رعایت موارد فوق مطابق با آیین نامه تخلفات 

اداری با ایشان برخورد خواهد شد.« 
  عذرخواهی؟

مهدی تاج، رئیس فدراسیون درباره حضور 
در برنامه جام ۲۰۲۲ شبکه ورزش روز گذشته 
گفت: قبل از هر چیز وظیفه خود می دانم بار 
دیگر از همراهی صمیمانه رسانه ها در طول 
جام جهانی تشکر کنم. من و همکارانم در 
فدراسیون فوتبال بی صبرانه علاقه مند به 

دریافت پیشنهادات و انتقادات دوستان رسانه ای 
هستیم. درباره مباحث مربوط به حضور در 
برنامه شبکه ورزش، آن شب به صورت کلی من 
انتظاراتی از نحوه سوالات و خود سوالات داشتم 
که اینجا قصد ندارم و نمی خواهم آن را باز کنم. 
اما برای مثال در بحث سرمربی اسبق تیم ملی، 
آقای خیابانی می توانستند بگویند روند پرونده 
ویلموتس چه شد که من هم باید پاسخ می دادم. 
خود ایشان هم البته پذیرفتند. آقای خیابانی به 
یکباره گفتند پرونده ویلموتس کجاست. شاید 
من هم نباید یکباره می گفتم در جیب من است. 
ولی باید روند را توضیح می دادم که این کار را 
انجام دادم. به صورت کامل این را توضیح دادم 
که پرونده ویلموتس با جرایمش ۲/۹ میلیون 
دلار شده بود که این رقم شکست. وی درباره 
مباحث مطرح شده با رسول مجیدی، مجری 
جوان برنامه گفت: واقعیت این است که این 
مجری، مثل فرزند خود من است. به او علاقه هم 
دارم. در آغاز جام جهانی هم تنها با او در همین 
برنامه صحبت کردم. روز آخر هم قرار شد به 
برنامه بروم. من به ایشان علاقه دارم و عذرخواه 
هم هستم. در فدراسیون فوتبال هم افرادی در 
سن ایشان کارهای مهمی را انجام می دهند. 
دوست ندارم ایشان هم ناراحت شود. اخیرا 
هم در نشستی با مسئولین محترم،  ارتباطات 
میان صدا و سیما و فدراسیون فوتبال تنظیم 
شد. رئیس فدراسیون فوتبال با اشاره به نتایج 
تیم ملی در جام جهانی گفت: نتیجه همیشه در 
زمین رقم می خورد. درست است که ما در بیرون 
زمین فشار بدی را تحمل کردیم و بازیکنان اصلا 
تمرکز دوره های قبلی را نداشتنند و شاید زمان 
بگذرد و دیگر کسی یادش نیاید که این مسائل 
چه بود. کما اینکه در بازگشت ما به ایران خیلی 
به این موضوع مهم پرداخته نشده که تیم 
چقدر در قطر از فضای تمرکز و رقابت فاصله 
داشت. با این حال من پذیرفته ام که شکست 
خوردیم و بابتش هم حتما عذر می خواهم. 
اگرچه عذرخواهی ما در بیانیه فدراسیون را 
کسی ندیده ولی من و همکارانم با کمال خضوع 
و فروتنی این کار را انجام داده بودیم. معتقدم 
در اوضاع نرمال و طبیعی تیم ما با این بضاعت 

صعود می کرد. 

سرمربی تیم فوتبال تراکتور گفت: اگر می خواهیم در جام 
حذفی قهرمان شویم، فرقی ندارد در چه مرحله ای با تیم های 
بزرگ بازی می کنیم.  »پاکو خمس« در نشست خبری قبل از 
بازی مقابل مس کرمان، اظهار داشت: ما در طول هفته به خوبی 
تمرین کردیم و آماده بازی فردا هستیم. بازیکنان سعی می کنند 
خودشان را با ذهنیت ما وفق دهند. چند بازیکن مصدوم داریم 
که برای بازی فردا آماده نیستند. امروز نیز در ورزشگاه یادگار 
امام)ره( تمرین کرده ایم و آماده بازی با مس هستیم. خمس 
ادامه داد: ما به تمامی حریفان احترام می گزاریم و هیچ تیمی 
را دست کم نمی گیریم. قطعا تیم مس کرمان برای پیروزی بازی 

خواهد کرد و ما باید تمام تلاش مان را انجام دهیم و بازی خودمان 
را انجام دهیم. مس در رده های پایین جدول قرار دارد، ولی تا 
جایی که شنیده ام تیم ها در ایران تقریبا هم سطح هستند و ما 
محکم بازی خواهیم کرد. وی راجع به مصدومان تیمش توضیح 
داد: ریکاردو آلوز و کاوه رضایی مصدوم هستند، اما هیچ بازیکنی 
برای من غیرقابل جایگزین نیست. بازیکنان باید احساس کنند 
مهم هستند، ولی اگر حس کنند غیرقابل جایگزین هستند، 
آن موقع نمی توان کاری کرد. سرمربی تیم فوتبال تراکتور 
در مورد تفکرات تاکتیکی اش، بیان کرد: دلیل اصلی اینکه 
نمی توان در فوتبال ایران »تیکی تاکا« بازی کرد، کیفیت چمن 

ورزشگاه هاست. شرایط اصلی برای انجام بازی تک ضرب، چمن 
باکیفیت است تا توپ سریع به گردش دربیاید. من صرفا مربی 
نتیجه گرا نیستم و تلاش می کنیم تا تراکتور فوتبال خوبی به 
نمایش بگذارد. وی افزود: می خواهیم فوتبالی سریع و تک ضرب 
بازی کنیم، ولی مجبور هستیم سَبک بازی مان را نسبت به 
کیفیت چمن  تغییر دهیم، مثلا چمن در بازی قبلی خشک و بلند 
بود و نمی توانستیم برنامه های تاکتیکی را اجرا کنیم. خمس در 
پاسخ به این سؤال »آیا تراکتور به تغییرات نیاز دارد؟«، توضیح 
داد: اگر من فکر کنم که نیاز به تغییرات داریم، این موضوع باید در 
داخل باشگاه بماند و نمی توانم در کنفرانس خبری به این موضوع 
اشاره کنم. خمس با اشاره به قرعه  کشی جام حذفی، تأکید کرد: 
اگر می خواهیم در جام حذفی قهرمان شویم، فرقی ندارد در 
چه مرحله ای با تیم های بزرگ بازی می کنیم، ما به این قرعه 

احترام می گزاریم و آن را به فال نیک می گیریم. 

خمس: 

رویارویی با استقلال در جام حذفی را به فال نیک می گیریم

   ثابت 
 مصدومیت عارف غلامی باعث شد تا محمدحسین 
مرادمند این فرصت را داشته باشد تا در دیدار حساس 
دربی پایتخت برای استقلال به میدان برود. حسین 
مرادمند که توانست در دربی پایتخت به میدان برود، 

در تلاش است به مدافع ثابت آبی ها تبدیل شود. 

      دستان مسی 
 جشن قهرمانی آرژانتین به یکی از بزرگ ترین 
تجمع ها و جشن های خیابانی تاریخ با حضور پنج 
میلیون نفر در خیابان های بونئوس آیرس تبدیل شد و 
حالا به نظر می رسد که آنها دوست دارند تصاویر مربوط 
به جام جهانی روی دستان مسی را همیشه ببینند. 

           مهمان
به مناسبت نزدیک شدن به سال جدید میلادی،  
حجت کریمی عضو هیات مدیره و تعدادی از معاونین 
باشگاه، ریکاردو ساپینتو سرمربی استقلال، روی ماتا، 
ژوآ آبرو و پائولو میگوئل همراه با کوین یامگا، رافائل 

سیلوا و عزیز آمانوف مهمان فتح ا... زاده بودند. 

ت
شــ
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فوتبـــالداخلـــی
  تسنیم: سیستم کمک داور ویدئویی در تعدادی از 
ورزشگاه های کشور و نیز مرکز ملی فوتبال نصب خواهد شد. 
به گزارش سایت رسمی فدراسیون فوتبال، نشست مربوط به 
پیگیری پروژه کمک داور ویدئویی، با حضور هدایت ممبینی 
دبیرکل فدراسیون، رؤسای دپارتمان های بین الملل و حقوقی، 
نمایندگان دپارتمان های داوری، فناوری و کمیسیون معاملات 
برگزار شد. در ابتدای جلسه، گزارشی از صورت جلسه قبلی به 
حاضرین ارائه شد که براساس آن، نشستی به صورت آن لاین با 
شرکت ای وی اس و نماینده شرکت داخلی برگزار و تبادل نظر 
شد، همچنین اعضای فنی کارگروه از ورزشگاه های آزادی، 
نقش جهان اصفهان، شهدای فولاد خوزستان و مرکز ملی فوتبال 
بازدید و کمبودها و الزامات را به باشگاه ها یادآوری کردند. 
همچنین به دلیل فازبندی پروژه سیستم کمک داور ویدئویی 
مقرر شد استعلام هایی از فیفا گرفته و در اجرای پروژه به کار 
 VAR گرفته شود، همچنین تعدادی از ورزشگاه ها به دستگاه
تجهیز شوند و یکدستگاه VAR از شرکت ای وی اس خریداری 
و در مرکز ملی فوتبال نصب شود که الزامات پیاده سازی آن 

براساس پروتکل های فیفا رعایت شود. 
  فارس: ایزد سیف ا... پور مدیرعامل باشگاه نساجی در 
مورد شرایط نامطلوب برای برگزاری بازی هوادار و نساجی 
در ورزشگاه دستگردی اظهار داشت: ابتدا باید از سازمان لیگ 
تشکر کنم که می خواهد با وجود این شرایط جوی بازی ها را 
برگزار کند. این خیلی مهم است زیرا برخی بازی ها هم لغو 
شد اما گله مندی من از مدیریت ورزشگاه دستگردی است. 
از ساعت ۱۱ که بارش رحمت الهی قطع شد، چرا باید ۱۰، ۱۲ 
نفر کاورها را جمع کنند. میزبان این مسابقه باشگاه پاس است 
و باشگاه هوادار نیست. هوادار هم مثل نساجی دچار مشکل 
شده است. وی افزود: هیچ جای دنیا بازی را ساعت دو بعدازظهر 
نمی گذارند. به این دلیل مسابقه را در این ساعت گذاشتند که 
پخش تلویزیونی داشته باشد اما آن را هم گرفتند. بازیکنی که 
ساعت دو بعدازظهر بازی دارد، باید ۱۰ صبح صبحانه و ناهار ر ا با 
هم بخورد. اکنون یک ساعت بازی به تأخیر افتاده و این موضوع 
تأثیرگذار است. مدیرعامل باشگاه نساجی عنوان کرد: باشگاه 
پاس قوامین که امکانات و هزینه می گیرد، باید تعداد نفراتش 
را بیشتر کند تا زمین سر وقت آماده شود. سال گذشته برای 
هر دیدار ۱۸۰ میلیون تومان اجاره می گرفتند، اما قطعا امسال 
این رقم افزایش یافته است. فقط هم به باشگاه ها ظلم می شود. 
سیف ا... پور در خصوص وضعیت چمن ورزشگاه وطنی قائم شهر 
گفت: سه سال است استان مازندران را مضحکه دست همه جا 
کردند. در سال اول به این دلیل که آب در چمن مصنوعی جمع 
می شد، انواع و اقسام موزیک ها را روی زمین گذاشتند تا بگویند 
زمین چمن نیست و رینگ بوکس است. در سال دوم نساجی 
دربه دری کشید. یک روز ورزشگاه دستگردی و روز دیگر در 
ورزشگاه امام رضای مشهد، اصفهان و... میزبان بودیم. در سال 

سوم یعنی امسال چنین چمنی داریم. 

بیــنالمــلل
  ستاره برزیلی پاری سن ژرمن بعد از بازگشت به تمرین 
این تیم پیامی را منتشر کرد. به گزارش اکیپ، نیمار بعد 
از پشت سرگذاشتن تعطیلات به تمرین پاری سن ژرمن 

ا برگشت. او بعد از بازگشت به تمرینات این پیام  ر
منتشر کرد و نوشت: روزهای خوبی را در 
کنار دوستان و خانواده تجربه کردم. اکنون 
زمان بازگشت بود و به تمرین برگشتم. مثل 

همیشه انگیزه زیادی برای پیروزی دارم. 
نیمار در جام جهانی ۲۰۲۲ عملکرد 
خوبی داشت با این حال تیم ملی 
فوتبال برزیل در ضربات پنالتی برابر 
کرواسی شکست خورد و از صعود به 
نیمه نهایی باز ماند. پاری سن ژرمن 
امید زیادی دارد که با درخشش 
خط  در  خود  سرشناس  مثلث 
حمله عنوان قهرمانی را در لیگ 
قهرمانان اروپا به دست آورد. این 
تیم در لیگ فرانسه با اقتدار در 
صدر جدول رده بندی قرار دارد.

دیدگـــــاه
اشتباهات گل محمدی 

ضیاعربشاهی
 کارشناس فوتبال  

بعد از پایان رقابت های جام جهانی، مسابقات لیگ برتر آغاز 
شد و در مهم ترین دیدار شاهد تقابل تیم های سرخابی پایتخت 
بودیم، دیداری که با تساوی پرگل به پایان رسید. درست 
است که لوکادیا یک روز مانده به دربی به کشورش رفت و 
پرسپولیس را شوک زده کرد و از طرفی دیاباته هم مصدوم بود، 
اما گل محمدی مهاجمی مثل مهدی عبدی را داشت که در لیگ 
قهرمانان آسیا و هم در دربی های قبل خودش را نشان و گل زده 
بود. از سوی دیگر مهاجم خوب و باتجربه ای به نام پاکدل داشت. 
نمی دانم چرا گل محمدی از این ۲ مهاجم استفاده نکرد. مهم تر 
اینکه چرا در حال نابود کردن ارزش های این ۲ بازیکن می شود؟ 
به جای اینکه از هافبک ها و وینگرهای کناری در پست مهاجم 
استفاده کند باید به مهاجمان فرصت بدهد تا شایستگی های 
خود را نشان بدهند.  چرا گل محمدی از محمد عمری که 
بازیکنی تکنیکی و قدرتی است، به نحو احسن استفاده 
نمی کند؟ از زمانی که عبدی وارد زمین شد که حدود ۴۰ دقیقه 
در زمین بود، هافبک ها حتی یک پاس و یا یک فرصت برای تک 
مهاجم تیم نساختند. پس نقش هافبک ها چیست؟ به بازیکنان 
جوان اعتقاد داشته باشید و به آنها انگیزه بدهید تا به خودباوری 
بیشتری برسند. فقط شرایط روحی و روانی آن بازیکن است که 
در چه تیمی بازی می کند.  سعید صادقی این فصل لیگ برتر 
به پرسپولیس پیوست، اما چند سال سن دارد؟ سال قبل در 
گل گهر سیرجان بود، اما او قبلا کجا بازی می کرد؟ به یک باره 
در عرض یک سال از گل گهر سر از پرسپولیس در آورد. مهم باور 
مربی به بازیکنش است، تا بازیکن خودش را نشان دهد. عبدی 
بارها و بارها خودش را به فوتبال ایران نشان داده است، پس بهتر 

است خودتان را گول نزنید و با کلمات بازی نکنید!

ورمزیار: 

اگر درآمدزایی  ممکن  نیست، می توان از باشگاه رفت
صادق ورمزیار پیشکسوت تیم فوتبال استقلال گفت: باید در 
این باشگاه کار کرد و پول آورد، اگر درآمدزایی ممکن نیست، 

آدم می تواند برود.
  شرایط استقلال 

صادق ورمزیار در گفت وگو با فارس، در خصوص شرایط تیم 
استقلال پس از تساوی در دربی، اظهار داشت: استقلال در 
اولین بازی پس ازتعطیلات که ۲ امتیاز از دست داد، می توانست 
برنده باشد. شاید اطمینان از برد یا شاید تعویض های اشتباه 
باعث شد ۲ امتیاز از دست برود. نوع بازی بد نبود. باید بازی فردا 
را هم ببینیم تا بتوانیم بهتر در مورد وضعیت تیم صحبت کنیم. 
وی افزود: با اینحال در خط دفاعی مشکلاتی وجود داشت. ۲ 
گل یک شکل خوردیم. هافبک های تیم در نیمه دوم بهتر شدند 
و خط حمله نیز عملکرد بدی نداشت. در دربی همیشه کیفیت 
بازی بالا نیست. برگزاری بازی پس از تعطیلات نیز مزید بر علت 
شد. در مجموع تیم شرایط متوسطی داشت و با انجام بازی های 
بعد می توان بهتر در موردش صحبت کرد. با وجود بازیکنی مثل 
ارسلان مطهری هم از ارسال ها می توانیم سود ببریم هم از بازی 

عمقی و زمینی اما نوع بازی تیم جوری بود که گل های استقلال 
روی ارسال از جناحین به دست آمد. اگر می خواهیم با این روند 
جلو برویم، بازیکنان کناری تیم برای ارسال ها باید بیشتر در 

حمله شرکت کنند.
  بازی با صنعت 

پیشکسوت استقلال در مورد بازی  مقابل صنعت نفت آبادان، 
گفت: خیلی بازی سختی برای استقلال خواهد بود. احتمال 
امتیاز از دست دادن وجود دارد. برای اینکه از جمع مدعیان دور 
نشود باید با قدرت و برای بردن وارد زمین شود. در این شرایط 
حتی اگر یک امتیاز هم عقب بیفتید، استرس و دلسردی باعث 
سخت شدن کار تیم در نتیجه گیری می شود. باید در همین 
زمان که در کورس قرار دارند خودشان را به صدر برسانند تا در 

ادامه راه لیگ با اعتمار به نفس بیشتری حرکت کنند.
  بدهی ها 

ورمزیار در مورد اتفاقات مدیریتی باشگاه و بدهی های زیاد 
که مشکلاتی را برای پرداخت حق و حقوق اعضای تیم به وجود 
آورد به طوریکه از ماجرای سپرده وام ۱۵۰ میلیاردی به عنوان 

میراث مدیریت قبلی نام برده می شود، گفت: باشگاه همیشه 
میراث گذشته بوده، به عنوان مثال من هنوز از گذشته طلب 
دارم. نمی دانم این میراث را به چه کسانی دادند. خودم الان 
نزدیک به ۶۰۰ میلیون از سال ۹۵ طلبکارم، هر که هم آمده 
گفته ما بدهی قبلی ها را دادیم و چیزی هم پرداخت نکردند. 
وی افزود: باشگاه همیشه این شرایط را داشته و بار اولش نیست. 
قبلا این میراث بوده، قبل تر از آن هم وجود داشته است. مگر 
این باشگاه همیشه صفر بوده؟ هیچ وقت هم بدهی هایشان 
را ندادند. الان به خود من هم بدهکارند اما حتی زنگ نزدند 
صحبت کنند. چه میراثی؟ به چه کسی دادند که میراث و بدهی 

باقی مانده؟ 
  میراث! 

ورمزیار گفت: شما وقتی نمی توانی وام را برگردانی خودت 
میراث آیندگان می شوی. این شرایط از قبل هم وجو د داشته 
است. نفرات قبلی طلب چه کسی را دادند؟ الان حدود ۱۰ 
سال طلب خود من را نداده اند. من شکایتی نکردم اما آیا باید 
شکایت کنم؟ در نهایت مجبور می شویم شکایت کنیم. سال 
۹۵، ششصد میلیون طلب داشتم الان این پول چه ارزشی 
دارد؟ سال ۹۵ گفتند بدهی گذشته را دادیم. در هر سال همین 
را گفتند و در آخر هم ما متوجه نشدیم طلب ما میراث چه 
کسی است؟! پس باید در این باشگاه کار کرد و پول آورد. اگر 

درآمدزایی ممکن نیست، آدم می تواند برود.

اسدی: 
 بی حرمتی 

 به پیشکسوت 
باید از بین برود!

پیشکسوتان فوتبال در روزهای اخیر در 
خصوص نتیجه دربی اظهارنظر می کنند. ابراهیم 

اسدی نیز از این گروه خارج نیست. 
پرگل  تساوی  و  دربی  مورد  در    
نظری  چه  استقلال  مقابل  پرسپولیس 

دارید؟
 دو تیم در این دیدار بازی درگیرانه ای را از 
خود به نمایش گذاشتند. آنچه که مسلم بود 
این موضوع بود که پرسپولیس بدون مهاجم 
کار ویژه ای را پیش رو داشت و با این وضعیت 
توانست نمایش خوبی از خود ارائه دهد و حتی 
برابر استقلال مستحق برد و پیروزی هم بود.  
بازی های باقیمانده برای پرسپولیس آسان نیست 
اما پرسپولیس نشان داده تحت شرایط سخت و 
حتی با وجود کمبود بازیکن، می تواند نمایش 
خوبی از خود ارائه دهد و در یک کلام شخصیت، 
لیاقت و شایستگی قهرمانی را دارد و می تواند در 

این فصل به این هدف مهم دست پیدا کند. 
  یک مجری در برنامه تلویزیونی به 

یحیی گل محمدی توهین کرد!
اگر  است.  کننده  نگران  اتفاق  این   
پرسپولیسی ها نسبت به این ماجرا واکنش 
نشان ندهند ممکن است در آینده نزدیک این 
شوخی های زشت و نابجا با دیگر چهره های 
فوتبالی تکرار شود. شوخی و طنز با تمسخر فاصله 
دارد. همه ما به عنوان پیشکسوت پرسپولیس 
اجازه نمی دهیم به یحیی گل  محمدی سرمربی 
شود.  بی حرمتی  کوچک ترین  پرسپولیس 
امیدوارم باشگاه از طریق مراجع قانونی این 
موضوع را دنبال کند و اجازه ندهد کسی شان 
و شخصیت سرمربی تیم رو پایین بیاورد. حالا 
اسم ها برای ما فرقی نمی کند؛ بی حرمتی به 
پیشکسوت بی احترامی به همه ما محسوب 
می شود و باید این اتفاق برای همیشه از بین برود. 
  بازی پرسپولیس برابر پیکان را چگونه 

ارزیابی می کنید؟
 پیکان تیم خوبی است که در هفته های اخیر 
نمایش نمایش خوبی مقابل حریفانش از خود 
ارائه داده و پرسپولیس باید با برنامه و حساب 
شده برای این تیم به میدان برود. من بازی اخیر 
پیکان برابر تراکتور را به طور کامل دیدم. این تیم 
نفرات و کادر فنی خوبی دارد، اما بنده اطمینان 
دارم که پرسپولیس می تواند در این بازی نتیجه 
دلخواه را کسب کند. به اعتقاد من پیروزی برابر 
پیکان سکوی پرتابی برای تثبیت جایگاه سرخ 
پوشان در صدر است و این تیم را یک گام دیگر 

به هدفش در این فصل نزدیک تر خواهد کرد. 
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